



هيئة الصحة
HEALTH AUTHORITY

تعميم رقم (DG/ 38/16) Circular No.

Date: 08/11 / 2016

التاريخ: 08 / 11 / 2016

To All:
Healthcare Providers,
Health Insurance Companies,
Third Party Administrators in the Emirate of
Abu Dhabi

إلى السادة /
منشآت الرعاية الصحية،
شركات الضمان الصحي،
شركات إدارة مطالبات الضمان الصحي في إمارة أبوظبي

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: URL of Shafafiya Portal

الموضوع: موقع البوابة الإلكترونية "شفافية"

We would like to extend you our sincere greetings, wishing you every success.

نود أن نتقدم إليكم بالتحية والتقدير متمنين لكم النجاح والتوفيق.

As part of continuous improvement of Shafafiya portal, Health Authority Abu Dhabi is working to consolidate its infrastructure. In relation to that, there will be changes to the way Healthcare Entities access the portal.

تعمل هيئة الصحة أبوظبي على تقوية البنية التحتية للبوابة الإلكترونية "شفافية"، وذلك كجزء من التطوير المستمر لتلك البوابة. وبهذا الخصوص، سوف يكون هناك تغيير في طريقة وصول منشآت الرعاية الصحية إلى بوابة "شفافية".

Please be informed that effective 1st of December 2016, URL www.shafafiya.org will not be accessible any more. Any previous references to the above URL must be read www.haad.ae/shafafiya

ولذلك واعتباراً من تاريخ الأول من ديسمبر لعام 2016، سوف لن يكون الوصول إلى الموقع الإلكتروني: www.shafafiya.org متاحاً بحيث يستبدل ذكر ذلك الموقع بالموقع: www.haad.ae/shafafiya

All healthcare facilities are requested to monitor the above webpage regularly to avoid disruption of services that depend on Shafafiya portal.

وعليه، على جميع منشآت الرعاية الصحية القيام بمتابعة الصفحة الإلكترونية أعلاه بشكل منتظم تجنباً لتعطل الخدمات التي تعتمد على البوابة الإلكترونية "شفافية".

Thank you for your cooperation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا.

أ.د. مها تيسير بركات

المدير العام
Director General

